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Skolebestyrelsen Magleblik Skole 
16. april 2024 kl. 17.30 – 19.30 Magleblik Skole, konferencen  

 
 

Dagsorden 

 
Forældrerepræsentanter: 
Mie Mai Reimers - formand 
Bastian Kern - næstformand 
Lena Porsing Halberg 
Tanja Uldal Jørgensen 
Pernille Mikkelsen Holm 
Peter Jelstrup 
Jannie Vilsøe 
Maiken Dyhl-Kristoffersen 
 
Forældre suppl: 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Gitte Siglev, lærer 
Trine Furbo, pædagog 
 
 
Medarbejder suppl: 
Peter Zethner-Møller, lærer 

 

 

Elevrepræsentanter: 
 
 

Noah, Basen  

Victor, 9.klasse 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Wenche Fogsgaard, skoleleder 
Mette Bloch, faglig leder 
 
 

 
Afbud:  
Ordstyrer: Referent:  

Punkter til næste møde:  
   

 

Nr. Indhold 
Beslutning 

Tid Bilag 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden samt velkommen 

 
Beslutning 

 

Godkendt 

 

 

 

5 

min. 

 

 

2. 

 

Skolebestyrelsesvalg i foråret 
 

Orientering samt dialog/ Mie Mai 

 

Opstilling til skolebestyrelsen: 

Pernille Holm: Genopstiller ikke 

 

30 
min. 
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Tanja: Genopstiller ikke. 

Mie, formand: Ikke på valg. Fortsætter to 

år.  

Jannie : Genopstiller for to år 

Peter: Ikke på valg. Fortsætter for to år. 

Bastian: Undersøges hvorvidt han er på 

valg. 

Lena:  Overvejer 

Nye: Maiken og Dijana 

Med denne model har bestyrelsen fem 

valgte. To mangler… 

Bestyrelsen diskuterede, hvorvidt man 

skulle invitere en lokal erhvervsmand ind 

i bestyrelsen. Her kunne fx formanden for 

håndværkerforeningen overvejes – i 

forbindelse med smedjeprojektet 

Formanden og Jannie skriver opslag på 

Aula for at rekruttere til bestyrelsen. 

Deadline for opstilling skal være inden 

næste bestyrelsesmøde 14. maj. Hvis 

nogen har meldt sig, kan de møde op 

klokken 17 – en halv time før 

bestyrelsesmøde.   

 

3. 

 

 

Regnskab 

 
Orientering samt dialog v/ Wenche 

 

 

 

 

Wenche, leder, orienterede om 

resultatet: 

 

25  

min. 

 

Bilag 

 
Oplæg 



        Magleblik Skole 

 

3 

 

- Medarbejderaflønning. Har haft 

betydning. Både i almen og på 

specialområdet. 

- Der er fundet midler til fornyelse 

af møbler i elev- og 

personalerum. Der er også bestilt 

en del afskærmning. 

- Basen står for at skulle have mere 

plads i form af vægge og 

udluftning. Udvidelse med Hermes 

o.lign. har haft indflydelse på 

dette. 

- Resultatet er landet på under en 

promille i forhold til budget.  

Budget: 

- Magleblik er kommunens største 

skole – set med økonomiske 

briller. Qua princippet at dække 

over fire specialpædagogiske 

tilbud. 

- Mangle almenelever får en-til-en 

undervisning. Samt et stort 

forbrug af vikarer kan betyde et 

underskud på over 1,5 mio.kr. 

Der arbejdes på at finde 

løsninger. Blandt andet har det 

betydet noget for 

raskmeldingsprocenten, at 

lederen selv tager sig af syge- og 

raskmelding. 

- Det har betydet noget for 

budgettet, at der er rykket lidt 
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rundt på lærerbesætningen i 

forhold til opgavefordelingen.  

- Der slås ikke nye stillinger op, før 

opsigelser er givet. Lederen 

forventer en tre til fire nye 

stillinger til sommer.  

  

4. Ny styrelsesvedtægt, høringssvar Lederen orienterede om den nye 

svedtægt, der omhandler antal elever, 

der skal fordeles i klasser, specialtilbud 

og andet. Det handler om 

fordelingsnøglerne for økonomiske 

midler, der følger med. 

SFO er også berørt. Samt flere mindre 

områder.  

Ny visitationsstruktur er også omhandlet. 

Bestyrelsen besluttede, man melder 

tilbage, Magleblik Skole ikke har 

tilføjelser til forslaget. 

  

 

5. 

 

 

Nyt fra 

Orientering  

 

a) Formanden - kostpolitik 

b) Skolens ledelse - Er det første regnskab kommet?? 

c) Medarbejderne 

 

 

 

Elevrådet: 

- Den står på forberedelse til 

afgangsprøver i niende. Og man 

venter spændt på, hvilke fag, der 

bliver trukket. 

- Fagugen har givet udbytte med 
fordybelse i samme fag – en hel 

dag. 

 

25 

min. 
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- Sidste skoledag: skolen har bestilt 

karameller.  

- Basen niende klasse. Mange 

aktiviteter holdes sammen med 

almen. 

- Basen niende er glade for at være 

flyttet ned i almen. Bla har 

lejrskolen også været fælles – 

Basen niende har været sammen 

med ottende i Berlin. 

- Sidste skoledag 17. maj. Forældre 

er med til aktiviteter, så det 

sikres, tingene ikke stikker af. 

 

Formanden: 

Kostpolitik. Kantinen har udviklet sig. 

God og lødig mad på menuen. 

Kostpolitik udsat som punkt til et 

senere møde. 

Kantinen. Tilbuddet i kantinen har 

gjort, at færre elever besøger 

McDonalds. Det er forsat ikke tilladt 

for elever – heller ikke udskolingen – 

at besøge etablisimentet  

 

Lederen: 

Politisk foretræde. Wenche havde 

fortalt om flere ting ved foretræde for 

børne- og ungeudvalget: sundhed 

som mål. Læsning og sprog. Og 
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samarbejde. Herunder certificering af 

pædagoggruppen – som går videre at 

omfatte bla Basen.  

Bevægelse. Et ønske fra lærere og 

pædagoger fra 4. til 6. årg om mere 

bevægelse – bla fodbold. Konceptet 

er under udvikling, så der kommer 

mere bevægelse ind hos eleverne. 

Kører fra skoleåret 24/25. Forældrene 

bliver kaldt ind for at give deres 

besyv med. Ordningen vil undervejs 

blive evalueret. Det er meningen, 

konceptet bliver indarbejdet i 

fagfordelingen. Det bliver boldspil, 

leg, sund mad – og også skak.  

Læsning og sprog. Skolen servicerer 

og underviser dyslektiske elever. 

Speciallærere uddanner andre lærere 

til at tage sig gruppen af børn med 

sprogvanskeligheder – herunder DSA. 

Vanskelighederne gælder såvel elever 

med dansk som modersmål som 

elever med anden baggrund.  

Sundhedsundersøgelse. Udskolingen 

ligger lavere end tidligere på alkohol, 

puffbars etc. I forhold til andre skoler. 

De ligger ikke så godt i sovevaner. 

Eller foreningsliv. For megen 

skærmtid.  

 

 

 

6. 

 

Eventuelt 
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Næste møde: 14.05 kl 17.00 (formøde 

med evt. nye bestyrelsesopstillede) 

Tor 06. juni på Knud.  

 

5 

min. 

 


